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Stråvalla Vägförening 
c/o Andreas Aristiadis 
Ugglevägen 1 
432 43 Varberg 

    Stråvalla den 2024-10-19. v1 

 
Stråvallastrands Vägförening (SVF)                      

Protokoll från Styrelsemöte 2024-10-19. 
 
Plats; Stråvalla strand, Båtklubbens lokal 
Tid; 10.00-11.00.    
Bilagor: Bilaga 1; Deltagare och dagordning. 
 
 
1. Kallelse och föregående möte 

Ordförande Andreas öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.  
Andreas informerade om tidigare beslut att ha ett planeringsmöte inför vintern. 
Vi har också behov att diskutera åtgärder som berör två olika vägavsnitt. 

  
2. Hänt sen sist -pågående ärende 

Trafikverket har genomfört inspektion av Stråvalla Strand Vägförenings vägnät. 
Därvid fick vi ett antal påpekande som måste åtgärdas i närtid (före den 17/10) 
och är villkorat för utbetalningen av bidrag. Bl.a. måste en s.k. ”betongsugga” 
flyttas ut minst till 2 meter från vägbanan (har åtgärdats genom handfast 
ingripande av delar av styrelsen). Man riktade också allvarlig anmärkning på 
gräsbeväxning och behovet att röja sly vid räckena på bron.  
 
Vidare har hastighetsbegränsningar och 30-skyltar ifrågasatts p.g.a. avsaknad av 
formellt beslut. Det visade sig dock att det finns ett äldre Länsstyrelsebeslut och 
det ger vägföreningen formell rätt att ha skyltarna kvar. (annars hade det gällt 
70km/tim i hela området).  
Alla anmärkningar skulle vara besvarade/åtgärdade inom tre veckor annars kan 
det årliga bidraget dras in (28 834kr).  Anmärkningarna har nu åtgärdats! 

 
Begäran om att åtgärda vattenflödet på vägbanan på två olika vägavsnitt, dels för 
Skogsbackevägen, dels för Björnsbärsvägen. 
Förslag om åtgärder har tagits fram och kommunicerats med representanter för 
boende/förslagsställare (se detaljer föregående protokoll 2024-09-15). Offert har 
tagits in och en kostnadsfördelning har föreslagits mellan vägföreningen och 
boende. Förslaget är baserat hur mycket som är ”självförvållat” (genom egen 
hårdgöring, tillbyggnad mm) och vad som rimligen kan vara vägföreningens 
ansvar.  
 
Mötet beslutade att genomföra föreningens delar i förslaget oavsett om de 
boende ansluter. Åtgärderna bör dock samplaneras med respektive, se nedan.  
 

• Mailsvar har erhållits från Skogsbackevägen där man behöver mer tid 
för diskutera fördelningen internt - men är positiv till föreslagna 
lösningen. 

 

• Ett senare mail från Björnbärsvägen/Magnus Hertel:”Det blir pass på 
förslaget”.  
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OBS. Viktigt vid grävning att begära utsättning för fiber- och elkablar som 
ligger förlagda på sidan av vägen. 

 
 

3. Planering för vinterunderhåll 
Klippning av samtliga vägkanter är genomförd de senaste dagarna (dock ej på 
Båtvägen). Inför kommande vinter är Stråvalla Maskinstation avtalade om 
plogning m.m. vid behov. Detta fungerade bra förra vintern och därför förutses 
inga problem inför kommande vinter.  
Beträffande upprättande av skyltar återstår nu endast vändplansskylt på 
Byvägens slut och markeringsskylt på Tennisvägen.  
Peter åtgärdar/avropar erforderliga insatser.  

   
4 Ekonomiläge, medlemsavgifter 

Kassören Lennart Andersson meddelade: Föreningens ekonomi är god och i 
balans. Alla medlemmar har betalt medlemsavgift - utom nio - och dessa 
kommer att få påminnelse direkt i brevlådan. Bidrag från Trafikverket och 
Varbergs kommun har betalats enligt plan.  
Föreningens ekonomi är god och extra utgifter för avtalad del i åtgärder på 
Björnbärsvägen och Skogsbackevägen kommer först nästa år.   

 
5 Övriga frågor 

All information/kommunikation går nu via hemsidan som Torbjörn svarar för. 
Där finns all föreningens information utlagd. Återstår att komplettera historiken 
sedan kan hela underlaget publiceras. (Claes underlag som Tomas och Christer 
skall komplettera). 
 
Flera synpunkter har inkommit under året på för höga hastigheter på vissa 
vägavsnitt! Styrelsen har antagit en policy när det gäller hastighetsbegränsande 
åtgärder fastlagd vid förra mötet. Men det är väldigt viktigt att påminna alla om 
vad som gäller och därför beslöts att ändå sätta upp en fartkamera på 
Ängsbackevägen, nedre del, för att mer direkt påminna om viken hastighet som 
gäller.  
Peter ombesörjer detta. 

 
6  Nästa möte 

Beslutades att nästa ordinarie möte blir 1:a mars 2025. (Akuta händelser kan 
dock föranleda extra möten). 

 
7  Avslut  
 Ordförande tackade deltagarna och avslutade mötet 
 

 
 

 
Antecknat 
 
 
Christer  L. 
SVF sekreterare    Andreas Aristadius 
      Ordförande 
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Stråvalla Vägförening 24-10-19      BILAGA 1 
 
 
Deltagarförteckning: 
 
Andreas Aristiadis   
Peter Skoglund 
Lennart Andersson     
Torbjörn Öhrström 
Tomas Ernevi 
Christer Lannestam     
 
 
 
 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

Kallelse till nästa möte 19/10 kl 1000.  
(Båtklubbens lokal)  
 

Dagordning  
 
1 Kallelse och föregående möte  
2 Hänt sen sist - pågående ärende  
3 Planering för vinter-UH  
4. Ekonomiläge, medlemsavgifter  
5. Övriga frågor  
6. Nästa möte  
7. Avslut 
 


